



Russell Kang Jun Han

Han Kun LLP _ Singapore

PRACTICE AREAS

- General corporate
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- Corporate compliance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Russell practiced as a corporate lawyer at a well-regarded Singapore law firm prior to joining Han Kun. His practice covers a wide range of corporate areas, with a particular focus on M&As, corporate compliance, and general commercial matters. His clients include multinational companies, listed issuers, sponsors, investors, PRC state owned enterprise, and founders in a broad range of industries.

Russell's M&A experience includes acting for clients on domestic and cross-border acquisitions and disposals, and fundraising exercises. He advises on transaction structures, advises companies and start-ups across various sectors in relation to domestic and cross-border M&A and financing matters, conducts and facilitates the legal due diligence process in relation to share and asset acquisitions and divestments, performs legal research on issues pertaining to corporate transactions and regulatory matters, and attends to transaction closings. He also drafts and reviews various commercial agreements including loan, employment, shareholder and non-disclosure agreements.

In addition, Russell advises listed issuers on their continuing obligations under the Singapore listing rules and requirements under the Singapore Code on Take-overs and Mergers and assists in drafting the relevant announcements and circulars for corporate actions.

EDUCATION

Russell graduated from The University of Nottingham with a Bachelor of Laws (Hons) in 2017.

QUALIFICATIONS

Advocate and Solicitor of the Supreme Court of Singapore

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



江俊翰

Han Kun LLP _ 新加坡

业务领域

- 一般公司事务
- 兼并和收购
- 资本市场
- 公司合规

工作经历

江律师于 2026 年加入汉坤律师事务所。在此之前，江律师曾在新加坡一家著名律师事务所担任公司事务律师，他的业务范围涵盖广泛的公司法领域，尤其专注于并购、公司合规和一般公司事务。他的客户包括跨国公司、上市公司、发起人、中国国企以及各行业的创始人。

江律师在并购领域有丰富经验，他为客户处理境内及跨境收购与处置事务。江律师为各行业企业及初创公司提供境内及跨境并购与融资事宜的法律咨询服务；就股权及资产收购与处置开展法律尽职调查；就公司交易及监管事宜相关法律问题进行法律研究；起草并审阅各类商业协议，包括贷款协议、雇佣协议、股东协议及保密协议等。

江律师还为上市公司提供持续合规指导，确保符合新加坡上市规则要求，并协助起草涉及收购、并购、资产处置和股票回购等重大事项的公告与通知文件。

教育背景

江律师于 2017 年获得诺丁汉大学法学学士学位。

执业资格

新加坡律师执业资格

工作语言

中文、英文